

## **NAPA Constant velocity driveshaft components**

### **Basic warranty statement :**

Limited lifetime warranty. 90 days on all commercial use.

### **Warranty period :**

Limited lifetime, 90 days on all commercial use.

### **Conditions for the warranty to be valid :**

A warranty will be valid only if the product is installed by a certified mechanic in a certified repair shop. The warranty applies only to the units and only if the bellows is not torn or damaged.

### **Limitations :**

The warranty does not cover NAPA Constant Velocity Shafts installed on vehicles used for commercial, off road or competition purposes, or damages caused by abuse or accident or improper installation.

### **Exclusions (What voids the warranty) :**

Under no circumstances should replacement items be used when they do not appear to fit, neither should they be forced, nor be modified in the field to fit.

### **Conditions for the warranty to be valid (Procedures) :**

The warranty registration card which can be found at your place of purchase must be completed and mailed to the UAP/NAPA warranty center. In case you need warranty service, contact your place of purchase for instruction and authorization prior to making repairs or replacements.

### **Disclaimer :**

The information contained in the catalogue has been supplied by original equipment manufacturers and other sources, and while we believe that such information is correct, we cannot and do not accept any responsibility or liability for errors, omissions, or damages and/or consequential damages resulting from therefrom. Under no circumstances should replacement items be used when they do not appear to fit, neither should they be forced, nor be modified in the field to fit. If such items are modified in the field to fit, UAP/NAPA will specifically disclaim all liability and responsibility for any damages and/or consequential damages resulting therefrom. If any errors or omissions are noted in the catalogue, it should be reported immediately.

### **Miscellaneous :**

Core return policy : constant velocity shafts, half shafts and outer joints will be accepted for full credit only if returned in a condition suitable for remanufacturing. Please refer to the information sheet for partial credit. The core must be returned in its replacement UAP/NAPA box. Cores which were returned, but not purchased from UAP/NAPA, are not eligible for credit.

## **PRODUITS DE TRANSMISSION HOMOCINÉTIQUES NAPA**

### Garantie de base :

Garantie à vie limitée. 90 jours sur usage commercial.

### Période couverte par la garantie :

Garantie à vie limitée, 90 jours sur usage commercial.

### Conditions pour que la garantie soit valide :

La garantie ne sera valable que si le produit est installé par un mécanicien certifié dans un atelier de réparation certifié. La garantie ne s'applique qu'aux produits dont le soufflet n'est pas déchiré ou endommagé.

### Limites :

Cette garantie ne couvre pas les cardans NAPA installés sur des véhicules utilisés pour la course, pour des fins commerciales ou hors routes carrossables ainsi que les défauts causés par de l'usage abusif ou un accident ou installation fautive.

### Exclusions (Ce qui annule la garantie) :

En aucun cas les unités de remplacement qui ne semblent pas s'installer correctement ne doivent être forcées ou modifiées pour l'installation.

### Conditions pour valider la garantie - Procédures :

L'acheteur est tenu de faire parvenir au Centre de garantie UAP/NAPA une carte d'enregistrement de garantie qu'il peut se procurer chez son distributeur. S'il lui faut se prévaloir de la garantie, il doit communiquer avec son distributeur afin d'obtenir les instructions et l'autorisation avant d'entreprendre toute réparation ou remplacement.

### Clause de non-responsabilité :

Les renseignements contenus dans le catalogue ont été fournis par des fabricants d'équipements d'origine et par d'autres sources, et bien que considérant ces renseignements comme exacts, nous ne pouvons accepter et n'accepterons aucune responsabilité pour les erreurs, omissions ou dommages pouvant en résulter. En aucun cas les unités de remplacement qui ne semblent pas s'installer correctement ne doivent être forcées ou modifiées pour l'installation. Si une unité est modifiée à l'installation, UAP/NAPA déclinera toute forme de responsabilité pour tout dommage. Toute erreur ou omission relevée dans le catalogue doit être immédiatement signalée.

### Divers :

Les organes de cardans homocinétiques, demi-cardans homocinétiques et joints extérieurs seront acceptés pour crédit complet seulement s'ils sont dans une condition qui permet leur réusinage. Veuillez vous référer au bulletin d'information concernant les crédits partiels. Les organes doivent être retournés dans la boîte de la pièce de remplacement UAP/NAPA. Les cardans homocinétiques qui ont été retournés mais n'ont pas été achetés chez UAP/NAPA ne seront pas crédités.